
 

Referat styremøte 2- 2017 
 
Møtte: John Blindheim, Kato Bruland, Hege Hegland, Terje Natland og Johny Skjoldal (vara) 
 
Ikke møtt: Jan Gjennestad, Hege K. Høyland (vara), Lisa Pickersgill (forbundssekretær) 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid: 20.02.17 kl. 17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat opplest og godkjent. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Blir bestemt etter generalforsamling den 8.mars. 
 

3. Bergen Travpark AS 
VTF gir ros til BT og adm. for vel utført travgalla. 

 
4. Økonomi 

Økonomisk status gjennomgått og tas til etterretning. 
 

5. Til-start 
Nestleder samt deltakerrepresentant Mariell Smørås deltok på sentral evaluering 20.-21. 
januar. Erfaringer herfra vil bli sak på neste styremøte i VTF. 
 

6. Ponniavdeling og ungdomsgruppe 
Ponniavdelingen har avholdt sin ponnigalla. Styreformann deltok som gjest. 
Arbeidet med ungdomsgruppen er i fremgang, etter kontakt og innspill fra Rogaland vil det i 
løpet av våren bli kalt inn til oppstartsmøte. Forbundssekretær og ungdomsrepresentant 
koordinerer dette arbeidet. Styret tok informasjonen til etteretning og ser positivt på en 
snarlig, men kontrollert og forberedt oppstart av ungdomsgruppe. 
 

7. Innkomne forslag til generalforsamling Vestenfjeldske 
Forslag fra Fana Travlag vedr. kontingent til VTF. 
Styret i VTF støtter forslaget fra Fana Travlag. 
Forslag fra Hardanger Tråvlag til generalforsamling besvares av forbundssekretær da de er å 
anse som spørsmål til forbundet snarere enn generalforsamlingssaker. 
 

8. Eventuelt 
Salg av utstyr på fellestrening; Det ble under fellestreningen i januar solgt hesteutstyr fra 
stallplass av en tilreisende forhandler. Det bør avklares med daglig leder på Travparken om      
dette er ønskelig. 



Ansvar under fellestrening/ Til Start/ Hestens Dag; Det ble reist spørsmål om hvem som har 
formelt ansvar med tanke på sikkerhet i forhold til eventuelle ulykker? Forbundssekretær tar 
saken videre med DNT og melder tilbake til styret 
En arbeidsgruppe arbeider med anleggelse av treningsbane tilknyttet Stend  Jordbruksskole.  
Johnny Skjoldal er representant for VTF. 
Grasrotandel – VTF foreslår at inntekt fra grasrotandel blir øremerket ungdomsarbeid. 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.00 

 
 
 

John Blindheim, referent 
 
 
 
 
 
 
 
John Blindheim   Terje Natland    Hege Hegland 
 
 
 
 
 
   Kato Bruland   Johnny Skjoldal 


